
   
 
 
 
 
 
 
 
Protokoll från möte med interimsstyrelsen för 
Österlens vattenvårdsförbund 
 
Brösarp den 19 april 2007 

 
 
Närvarande: 
Kurt Hagenrud 
Lars Collvin 
Michael Dahlman 
Charlotte Lindström 
 
 
Kurt öppnade mötet, som rör förberedelser inför förbundsstämman 25 maj. 
 

• Plats? Rådhuset i Simrishamn blir bra även denna gång. Michael hör med 
Greta Bäckvall om kaffe och lunch. 

• Programmet är startat enligt besluten. Kontraktsskrivning återstår. Michael 
presenterar kemiresultaten på stämman. De biologiska undersökningarna görs 
ju inte förrän i höst. Michael hör också med Per Leander vad som till slut be-
stämdes med SYSAV.  

• Biologirapporterna från i höstas är klara, men en sammanfattning om botten-
faunan återstår. Något för styrelsen. Lars gör en kort genomgång av dessa re-
sultat på stämman. Lars kopierar upp 10 ex och Charlotte lika många. 

• Hemsidan är igång, men behöver kompletteras. Michael tar detta med Ri-
chard. 

• Flygfotografering? Michael hör med Richard eller Peter. 
• Ekonomisk redovisning? Michael hör med Peter att han gör det, främst balan-

sen. Budgeten är samma som i höstas. Vi bör avvakta med överskottet till 
framtida behov. 

• Arbetsplan 2007: 
o Hemsidan 
o Undersöka möjligheten till flödesmätning 
o Utreda möjligheten att sammanställa litteratur med anknytning till åarna 
o Utreda vad rekognosceringskartorna och efterföljande kartor visar om 

åarna 
o Marknadsföring – knyta kontakter 
o Framtida roll som vattenråd – utreda, komma med förslag, ev ansökan i 

höst? 
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• Index? Uppdrag från förra stämman. Vi bör använda konsultprisindex från och 
med 2008 med januari 2007 som bas. Peter får försöka dra det. 

• Val till styrelsen: vi föreslår fem ledamöter med lika många ersättare. Länssty-
relsen adjungeras. Exempelvis kan det vara ledamöter från Kristianstad, Hör-
by, Simrishamn, Tomelilla och Högestad. Kanske även SYSAV och Sportfis-
keklubben. Charlotte hör sig för. 

• Det behövs revisorer + ersättare och valberedning. Vi föreslår omval till valbe-
redningen. 

• Avgifter för 2007 = avgifterna för 2006. Medlemsavgift för stödmedlem? Vi fö-
reslår 200 kronor till stämman. 

• Kassaförvaltare: fortsatt Simrishamns kommun. 
• Information på stämman om mötet i Stockeboda 29/5. 
• Information till stämman att information normalt endast går via e-post. 

 
 
Michael skickar ut kallelse + handlingar via e-post och hemsidan. 
 
Nästa styrelsemöte blir före förbundsstämman, klockan 9 den 25/5 i Rådhuset Sim-
rishamn. 
 
 
 
 

Michael Dahlman 
Sekreterare 
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